
 

 

 

 

 
 
Marktcommissie 
Vergadering van 17 november  2009 
 
 
Verslag: 
 
 
Aanwezig: 
Wethouder S. Strous (voorzitter), P. de Jong (secretaris), B. de Vos (marktmeester, 
tevens verslaglegging), mevrouw Maseland, mevrouw Mahu-de Ridder, de heren Smits, 
Hoens, Bex, Mahu, Tromp en Sueters. De commissie is hiermee compleet.  
 
1. Opening. 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  
De heer Sueters wordt verwelkomd als nieuw commissielid. Hij is de vervanger van de 
heer Tebrunsvelt en vertegenwoordigt CWP. 
 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken. 

 
De mededelingen van de marktmeester worden aan de hand van de bijlage doorgelopen; 
 
Ten aanzien van het laten doorgaan van een markt vóór de kerstdagen ontstaat enige 
discussie. Naast de in de vorige vergadering gevraagde datum van donderdag 24 
december wordt ook woensdag 23 december geopperd als wenselijke dag. 
Gezien het feit dat de belangstelling voor 24 december al is geïnventariseerd en hiervoor 
voldoende belangstelling is blijft deze dag uiteindelijk gehandhaafd. 
De commissie verzoekt, om zekerheid tot het innemen van de standplaats door de 
kooplieden die hebben toegezegd te verkrijgen, een borg van € 50,00 te vragen. 
 
Naar aanleiding van de mededeling van de marktmeester dat er nog geen duidelijkheid is 
ten aanzien van het al dan niet doorgaan van het “Huis van de Kerstman” wordt hierop  
door de secretaris nader ingegaan. Hij vertelt dat het Huis van de Kerstman  
dit jaar niet zal doorgaan, althans niet in de vorm zoals die van 2008. 
Er wordt nog bezien in hoeverre de in 2008 aangekocht chalets voor de komende 
kerstperiode kunnen worden benut om in de binnenstad een kerstsfeer te realiseren. Een  
mogelijkheid is om in de chalets handelsactiviteiten te (laten) houden.  
De evenementenmanager is bezig met het onderzoeken en uitwerken van de 
mogelijkheden. 
 
Ten aanzien van het verzoek van de kooplieden om op koopzondagen in december 
standplaats te mogen innemen is door het Centrum Management positief gereageerd.  
Centrum Weert Promotion, vertegenwoordigd door de heer Soeters had zich hierover nog  
niet uitgesproken. De heer Soeters denkt echter dat het CWP hier ook achter kan staan. 
Het definitieve standpunt van CWP wordt nog in week 47 telefonisch aan de heer Soeters 
gevraagd. Aangezien 29 november, de koopzondag vóór St. Nicolaas, ook van belang is,  
beziet de marktmeester of er op de betreffende koopzondagen geen andere activiteiten  
zijn en zal naar aanleiding van de uitkomst daarvan een vaste locatie voor de betreffende 
dagen worden bepaald.  
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Ook voor deze “markt”verzoekt de commissie, om zekerheid tot deelname te krijgen, een 
borg van € 50,00 te vragen. 
 
De heer Mahu merkt op dat, gezien het grote aantal Belgen dat op koopzondagen naar 
Weert komt, het nuttig is om dit ook over de grens te adverteren. 
 
 
3. Verslag van de vergadering van 1 september 2009. 
 
Het verslag van de vergadering van 1 september 2009 wordt goedgekeurd met dien 
verstande dat de heer Soeters verzoekt om zijn “afwezigheid zonder kennisgeving” te 
schrappen uit het verslag. 
  
Agendapunt 5. uit het verslag; 
De heer Mahu uit zijn ongenoegen over het concept van het Standwerkerreglement. Hij 
vindt dat hij zijn inbreng niet terugvindt in het concept. Bovenal maakt hij zich zorgen 
over de toekomst van de door hem vertegenwoordigde standwerkers en de markt van 
Weert in zijn geheel. Vooral de voorgestelde 4-weken regeling acht hij onuitvoerbaar. 
De voorzitter stelt dat het de taak van de commissie is om het college van advies te 
dienen en dat het college, na adviezen te hebben ingewonnen, tot een afgewogen besluit 
komt.  
Verder stelt de voorzitter dat het voorliggende verslag van de vergadering van 1 
september datgene is wat aan de orde is. Dit verslag wordt als correct vastgesteld. 
 
 
4. Toelichting op de situatie rond BIZ door de voorzitter. 
De voorzitter licht de stand van zaken toe rond de BIZ. 
In reactie hierop volgt een korte discussie over de voors en tegens van de BIZ. Punt van 
aandacht hierin zijn de financiële bijdrage die de markt moet leveren afgezet tegen de te 
verwachten voordelen.  
9 Februari 2010 zal er na een te houden stemming meer duidelijkheid zijn rond de BIZ. 
Pas daarna kan worden bepaald in hoeverre de marktgemeenschap een financiële bijdrage 
levert. 
 
5. Aantrekkelijkheid van de markt 
Er wordt teruggeblikt op het 1001 marktenfestival. Al met al is de commissie tevreden 
over deze actie. 
 
Tijdens het Huis van St. Nicolaas worden dit jaar door de markt geen cadeautjes 
uitgereikt. Voor het publiek bleek dat in de voorbije twee jaar niet echt duidelijk was dat 
deze presentjes door de markt beschikbaar werden gesteld. Daardoor doet deze actie 
onvoldoende recht aan de promotieactiviteiten betaald uit het reclamebudget. Het is dan 
ook niet zinvol om hiermee door te gaan. 
 
Kerstperiode; 
In de kerstperiode zal de markt het publiek zoals gebruikelijk weer trakteren op een 
drankje.  
 
Koopzondagen; 
De inzet is dat tijdens koopzondagen kooplieden van de Weerter weekmarkt in de 
gelegenheid worden gesteld om standplaats in te nemen.  
 
Rond oud en nieuw zijn er geen acties gepland. 
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7.  Rondvraag en sluiting; 
 
De heer Hoens vraagt hoe het is gesteld met de invulling van de plaats voor een tweede 
poelier. De marktmeester deelt mee dat er van de kandidaat die hiervoor interesse had 
niets meer is vernomen. Hij is verder van mening dat het niet zinvol is om een kandidaat 
achterna te lopen om te komen. 
 
De heer Bex vraagt naar de stand van zaken over het verzoek van bakker Rongen tot 
plaatsverandering/verbetering naar de foodmarkt. De marktmeester deelt mede dat er zo 
een verzoek is geweest. Rongen is uitsluitend aangetrokken om de Nieuwe Markt te 
versterken en hem is daarna al een verdubbeling van de standplaatsgrootte gegund op het 
centrum van de Nieuwe Markt. Dit leek hem op dat moment gunstiger. Dat dit nu 
kennelijk niet gunstiger blijkt te zijn is ondernemersrisico. Het verzoek tot 
standplaatsverbetering is door het college afgewezen. De commissie is van mening dat ten 
aanzien van het toelaten van bakker Rongen op de markt, de uitbreiding en de 
standplaatsverbetering meer dan voldoende medewerking is verleend. Verdere verzoeken 
om van standplaats te veranderen, ook op de Nieuwe Markt, kunnen dan ook niet rekenen 
op de goedkeuring van de commissie.. 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 20.30 uur de vergadering.  
 
 
 
 
De volgende vergadering staat gepland voor dinsdag 9 februari 2010 om 19.30 uur in 
de B en W kamer van het stadhuis te Weert. 
 


